## 2025太格AI數位影片

太格 AI 報你知 | AI 文字稿

從 1981 年創立以來,太格地材堅守著穩健踏實、突破創新的初衷,堅持做好我們的本分,認真對待每一位 客戶,因為我們相信,品質與專業,是一切的基礎。並從市場和環境的不斷變化中,保持開放的心態,掌 握未來趨勢方向,找出我們努力的目標。

例如在, 2006年, 我們勇敢投入健康意題, 申請到台灣第一張地材界健康綠建材的證書; 2007年, 我們 開始推廣建案樓板隔音的概念; 2021 年,我們在林口商辦大樓,也成為台灣第一棟既有建築,獲得國際 WELL 健康建築, 鉑金級認證。

今天,我們選擇再一次突破創新。擁抱數位化,以太格 AI 數位分身,作為我們面向客戶的智能助手。這不 僅是表面數位化溝通的升級,而是讓我們太格 40 多年,所累積的專業與經驗,能夠更快、更準確地與客 戶互動,來幫助我們的業主和消費者,在選擇健康與綠色低碳的產品時,不再是一件困難的事,而是每個 人都能輕鬆做到的選擇。

促進各年齡人群,在行走時的安全健康,是太格在銷售產品時的核心理念。舒適的工作和生活空間,不僅 需要關注室內空氣質量、熱舒適、光線與色彩等,也要注重室內寧靜、合宜的佈置、親生命性設計等。這 些元素不僅提升員工的 工作效率和創意,也增強了企業的社會責任感。

在台灣企業界和政府,積極推動的 ESG 路上,太格地材再一次的引領業界,推動低碳建材、可循環回收材 料,協助公司在環境、社會、治理的永續目標。透過太格 AI 知識與經驗的數位分身,我們不僅清楚說明了 執行路徑、也邀請更多業界朋友、加入這一波全球性浪潮、留下我們各自的足跡。當更多人理解並認同這 些價值時,整個建材產業界,就會產生正面循環的強大力量。

非洲有句古老的諺語:如果想走得快,就獨自前行;如果想走得遠,就攜手同行。此時,讓我們一起推動, 人與環境的可持續發展,凝聚健康與永續的力量,貢獻彼此的心力,一起創建更美好的未來。





## 2025 Semiflor AI Digital Video

Semiflor Al News | Al Transcript

Since 1981, Semiflor has stayed true to its original values of stability and innovation, committed to fulfilling our responsibilities and treating every client with care—because we believe that quality and professionalism are the foundation of everything we do. And we remain open-minded amidst constant changes in the market and environment, staying informed about future trends, and clearly identifying the goals we strive to achieve.

Such as in 2006, we bravely ventured into healthy subjects and applied for the first Taiwan Healthy Green Building Materials Certification in the flooring industry. In 2007, we took the lead in promoting the concept of Sound Insulation of Building Elements in the construction projects. In 2021, our Taipei Branch became the first existing building in Taiwan to be awarded Platinum Certification by the International WELL Building Institute.

Today! We innovate once again! Embracing digitalization with Semiflor AI Digital Twins as our intelligent assistant for clients. This is not just an upgrade in digital communication; it allows us to leverage the expertise and experience accumulated over 40 years at Semiflor to interact with clients more quickly and accurately. In helping the business owners and clients choose healthy, low-carbon products is no longer a challenge—it's now a choice that everyone can make with ease.

Promoting the safety and health of people of all ages while walking is a core value at Semiflor. We believe that a comfortable work and living space requires more than good indoor air quality, thermal comfort, lighting, and color—it also depends on acoustic serenity, thoughtful layout, and biophilic design. These elements enhance employee productivity and creativity, while also demonstrating the company's dedication to social responsibility.

With Taiwan's corporate and government actively embracing ESG, Semiflor once again leads the way in advancing low-carbon, recyclable materials to support companies in reaching their sustainability goals. With the digital twin of Semiflor AI reflecting our knowledge and experience, we not only clearly present the execution path, but also invite industry partners to join this global movement and leave a meaningful mark together. When more people understand and embrace these values, the construction industry can generate a powerful force for positive change and continuous improvement.

There's an old African proverb reminds us: 'If you want to go fast, go alone; if you want to go far, go together...' Let us join hands to advance the sustainable development of both people and the environment. Together, we can harness the power of health and sustainability to build a brighter, more resilient future.

